
Zápis z jednání školské rady dne  25. 9.  2019 
Přítomni: doc. Ing. Vít Penížek, Ph.D., Mgr. Drahomíra Raveane, Lukáš Petr Michalíček, 
Mgr.Tomáš Rampír,  Jaroslav Hejnic, Jana Švédová, Markéta Orvanová, Olga Mračková 
 
Program jednání: 
1. Přívítání a představení nového člena školské rady 
2. Vyhodnocení dotazníku pro rodiče 
3. Odpovědi na dotazy od rodičů - plavecký výcvik, 
                                                     - žákovské knížky 
                                                     - ŠVP 
                                                     -výměna zástupce a odchod Mgr. J Kaplana 
                                                     -plot 
     
 
Usnesení č. 2019/09/25-1 
Po uvítání byla představena nová členka školské rady Olga Mračková, která byla zvolena za 
město. 
 
 
Usnesení č. 2019/09/25-2 
Na konci dubna proběhla mezi rodiči anketa o spokojenosti s naší školou. Na otázku zda škola 
splňuje očekávání rodičů, odpovědělo kladně 79% rodičů 1. stupně a 72% rodičů 2. stupně. 
Připomínky ze strany rodičů se týkaly hlavně nové tělocvičny a webových stránek. ŠR se 
dohodla na zjednodušení a úpravu webových stránek. Dále se škola zavázala, že na webových 
stránkách školy umístí manuál pro rodiče, jak postupovat při šikaně. Na škole od září působí 
2x týdně školní psycholog, na ktérého se rodiče i žáci mohou obracet. Celkové vyhodnocení 
dotazníku je přiloženo v příloze. 
 
 
Usnesení č. 2019/09/25-3 
 
Plavecký výcvik. 
Ředitelka školy Mgr. D. Raveane sdělila ŠR, že napsala do LN článek , kde vysvětlila své 
záměry týkající se plaveckého výcviku pro naší školu. ŠR se dohodla, že škola nabídne dvě 
možnosti plaveckého výcviku. Jedná se o plavecký výcvik v Sušici a druhá varianta je plavecký 
výcvik v Kralupech nad Vltavou. Rodiče se můžou rozhodnout a poté bude vybrána jedna 
varianta. Ředitelka školy Mgr. D . Raveane zajistila pro rodiče schůzku s provozovateli 
plavecké školy v Sušici, aby měli rodiče možnost se podrobněji obeznámit s touto plaveckou 
školou. 
 
Žákovské knížky. 
ŠR rozhodla, že žákovské knížky se budou používat jen v prvích ročnících. Od dalších ročníku 
budou jen elektronické žákovské knížky. 
 
Škola v přírodě (dále jen ŠVP) 
Škola nabídla rodičům a žákům dvě ŠVP. Jednu tuzemskou (Hrachov) a druhou zahraniční 
(Itálii).Termíny se nepřekrývají , tak mají možnost si vybrat ŠVP, kterou chtějí. 
 
Výměna zástupce a odchod Mgr. J. Kaplana. 
Ředitelka školy Mgr. D. Raveane vysvětlila ŠR své rozhodnutí v této otázce. Sdělila ŠR, že je 
plně v její kompetenci si zvolit svého zástupce. K neprodloužení smlouvy pana Mgr. J. Kaplana 



se ředitelka školy rozhodla z důvodu neprofesionalního chování.  Nově jmenovaným zástupcem 
se stal od září 2019 Petr Lukáš Michalíček, který doposud nemá pedagogické vzdělání a z 
tohoto důvodu  se stará o administrativní záležitosti naší školy. Ředitelka školy Mgr. D. 
Raveane bude zajišťovat hospitace atd. Nový zástupce si v součastné době doplňuje své 
pedagogické vzdělání. 
 
Plot 
Zadavatelem rekonstrukce a opravy nového plotu před základní školou nebyla škola , ale její 
zřizovatel . Ředitelka školy Mgr. D. Raveane vyjádřila nesouhlas a jednala se zřizovatelem.  
Výsled řešení je takový, že neexistuje žádná norma, která určuje jak má plot před základní 
školou vypadat. Žáci byli poučeni o bezpečnosti a byl vydán zákaz přelézání a manipulace s 
plotem. 
  
 
 
Závěrečné informace 
 
ŠR schválila změnu v ŠVP od září 2019. Změna se týká, 2.stupně. Jedna vyučovací hodina 
českého jazyka navíc, místo jedné hodiny informatiky. 
Dále se  ŠR dohodla, že výroční zpráva školy bude schválena elektronicky. 
Škola hledá asistenty pedagoga. 
Další zasedání ŠR bude 4.12. 2019 od 17.15 hodin. 
 
V Libčicích nad Vltavou 1.10.  2019          
 
                                                                          Zapsala: Jana Švédová 
                                                                           Ověřil: 
 
 
 


